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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA 
PER L'AJUNTAMENT PLENARI EL DIA 

CINC DE FEBRER DE 2009 
 

 
A la  Sala de Sessions de la Casa Consistorial d’Algaida essent les 20’30 hores del dia 5 de febrer de 
dos mil nou, es reuneix l'Ajuntament Plenari en Sessió Extraordinària amb l'assistència dels Senyors: 
 
 BATLE PRESIDENT: 
  Sr. Francesc Miralles Mascaró, 
 REGIDORS: 
       Sra. Maciana Ramis Oliver 
        Sr. Francesc Ramis Oliver 
       Sra. Maria Antònia Mulet Vich 
       Sr. Pere Oliver Cirer 
       Sra. Laura Miralles Capellà 
       Sra. Maria Rosa Puig Oliver 
       Sr. Rafael Oliver Barros. 
       Sra. Mónica Nebreda Ortega. 
                       Sra. Antonia Oliver Bonnín 
                       Sr. Josep Oliver Vanrell 
 
assistits per mi, el Secretari de la Corporació, Antonio Amengual i Frau i per la Oficial Major, Cristina 
Bou Barceló. 
    
 Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la Sessió i oberta aquesta pel Sr. Batle es 
procedeix a l'estudi del següent 
 
 
 
 O R D R E   D E L   D I A 
 
1r.- LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANT ERIOR 
 
 Llegida l’acta de la sessió de 22 de gener de 2009, s’aprova per unanimitat, no obstant, la Sra. Rosa 
Puig vol fer una puntualització al respecte. En concret, vol que constin en acta les qüestions 
plantejades i les contestacions obtingudes en relació a la Resolució de batlia núm. 334.  
 
En efecte, la qüestió plantejada per la portaveu del Partit Popular i la contestació obtinguda del Batle 
durant la sessió del 22 de gener passat no es varen fer constar en acte per simple error o omissió en 
la redacció de l’acta. Durant la sessió passada, la portaveu del Partit Popular va demanar 
explicacions sobre la resolució de batlia núm. 334, relativa al reconeixement de l’obligació i pagament 
de subvencions amb emperons d’Intervenció. La contestació del Batle en relació a la qüestió 
plantejada fou que, tot i que d’acord amb les bases de la convocatòria de subvencions 2008, les 
entitats beneficiàries havien de presentar la justificació de les despeses abans del dia 1 de desembre 
de 2008, algunes entitats no varen presentar-la dins aquest termini, sinó que varen haver de ser 
requerides. Finalment, la majoria de les entitats varen presentar la justificació. Només una de les 
requerides no va presentar cap tipus de justificant. Per aquest motius, la justificació fora de termini va 
determinar que la Intervenció emetés informe desfavorable al pagament de les subvencions 
concedides, ja que les entitats havien incomplit les obligacions previstes en les bases de la 
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convocatòria. Malgrat això, el Batle, en exercici de les competències que legalment te atribuïdes, i 
amb la convalidació posterior del plenari, pot resoldre els emperons de la Intervenció, acordant per 
Decret núm. 334 el pagament de la subvencions a les entitats que, malgrat fer-ho fora de termini, 
havien presentat els justificants de les despeses del projectes aprovats.  
 
  

CONTROL I FISCALITZACIÓ 
 
2.- CONEIXEMENTS DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA  
  
La Corporació acorda donar-se per assabentat de les resolucions de Batlia següents: 
 
NÚM DATA EXTRACTE 
019 21/01/2009 Inscripció Parella de Fet 
020 23/01/2009 Nomenament Batlessa Accidental 
021 26/01/2009 Renuncia llicència obra Exp. 250/2007 i devolució ICO. 
022 26/01/2009 Renúncia llicència obra Exp. 251/2007 i devolució ICO. 
023 27/01/2009 Incoant Exp. D.U. 03/09 de la Sra. Mª Josefa Barrera López 
024 28/01/2009 Traspàs drets enterrament nínxols 7 i 8 sepultura 113 – Zona 2 

Algaida 
025 28/01/2009 Devolució ICO Exp. 39/2008 de llicència obra menor. 
026 28/01/2009 Autorització trasllat restes mortals 
027 28/01/2009 Tancament circulació per perill de despreniment teules església  
028 29/01/2009 Acord d’iniciació procediment sancionador en matèria d’activitats 
029 30/01/2009 Autorització per a la venda ambulant de peix a Pina 
030 02/02/2009 Incoant Exp. D.U. 04/09 del Sr. Vicente Sastre Cañellas 
031 02/02/2009 Autorització trasllat restes mortals 
032 02/02/2009 Incoant Exp. D.U. 05/09 del Sr. Antonio Bris Perez 
 
 
3.- CONEIXEMENT DELS ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
 
Per part del Sr. Batle de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local en la seva sessió de 22 de 
gener de 2009.  
 
La Corporació es dona per assabentada.  
 
 
 4.- INFORMACIÓ MUNICIPAL.  

 
El Sr. Batle informa la Corporació dels següents extrems: 

 
1. REFORMA I AMPLIACIÓ DEL COL·LEGI PÚBLIC PARE BARTOMEU POU 

En referència a l’observació realitzada al passat Ple per part dels Regidors del Partit Popular, 
en quant a que des de la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears no es 
tenia previsió de dur a terme l’obra de reforma i ampliació del CP Pare Bartomeu Pou 
d’Algaida, vos adjunto la següent informació que ens han enviat des de la Conselleria 
d’Educació: 
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El pressupost de l’obra és de 2.450.188 euros i s’ha previst un augment de 175 places 
escolars. En l’actualitat, el projecte s’està acabant de redactar amb la finalitat de contractar 
l’obra dins l’any 2009. 

 
2. CREU DE XORRIGO (BÉ D’INTERÈS CULTURAL ) 

Amb l’execució de l’obra de desdoblament de la Carretera de Manacor, l’empresa 
concessionària va fer malbé la creu de terme  de les costes de Xorrigo. 
 
El passat 23 de gener, el Batle va anar a consultar l’expedient de trasllat de la creu i ens han 
informat que el Consell de Mallorca ha restaurat la Creu i ha obert un període d’informació 
pública perquè tenen la intenció de tornar a col·locar la Creu, però uns metres més separada 
de l’actual carretera. 
 

3. ADAPTACIÓ DE LES NORMES SUBSIDIÀRIES AL PLA TERRITORIAL DE MALLORCA  
El passat dimecres 4 de febrer, vàrem rebre la visita de la Sra. Maria Lluïsa Dubon, Consellera 
de Territori del Consell de Mallorca, que lidera el projecte d’adaptació de les Normes 
Subsidiàries dels pobles de Mallorca, amb una població inferior a 5.000 habitants, com és el 
cas d’Algaida. 
 
El Consell de Mallorca subvenciona el 100% del cost d’aquest treball i varem mantenir una 
reunió per revisar la feina realitzada i per marcar les tasques que resten pendents. 
 

4. CREACIÓ DEL PUNT D’INFORMACIÓ EUROPEA 
El divendres 6 de febrer s’inaugura el Punt d’Informació Europea que esta situat a la Casa de 
la Vila. 
 
Aquest punt servirà per apropar als ciutadans la informació del Centre Balears Europa i servirà 
per canalitzar i ordenar la informació dels organismes europeus que fan referència a 
subvencions, ajudes i plans europeus. 
 
Assistirà a l’acte el Conseller de Cooperació Local del Consell de Mallorca, el senyor Miquel 
Rosselló. 
 

5. OBRA AL QUARTER DE LA GUÀRDIA CIVIL D’ALGAIDA  
Pròximament s’iniciarà l’obra de reforma del quarter de la Guàrdia Civil d’Algaida a càrrec del 
Govern Central. Aquesta obra consistirà en reformar i habilitar diferents espais del quarter com 
les residències dels guàrdies civils. 
 

6. OBRA ALS VESTIDORS DEL CAMP MUNICIPAL D ’ESPORTS DE PINA 
El passat dilluns 26 de gener, vàrem mantenir una reunió amb diferents responsables del 
Futbol Club Pina per acabar de definir el disseny dels nous vestuaris que s’han de construir 
enguany al Camp Municipal d’Esports des Figueral de Pina. 
 
Per tant, en l’actualitat estam detallant el projecte d’execució d’aquesta inversió amb la 
previsió de començar l’obra dins l’any 2009. Aquesta obra es finança en un 70% pel Pla 
d’Obres i Serveis del Consell de Mallorca. 
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5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
La Sra. Rosa  Puig prega que a l’ordre del dia del següent plenari consti la convalidació 
necessària del Decret 334 abans esmentat.  El Batle manifesta que així es farà, atès que aquest 
punt no s’ha inclòs en l’ordre del dia d’anteriors sessions plenàries per simple oblit.  
 
Per altra banda, en relació als apunts del Registre general de l’Ajuntament, la Sra. Rosa Puig 
manifesta que, d’acord amb el que varen demanar en el ple anterior, el seu equip ha rebut els 
registres del 2008, pregant ara que li siguin tramesos, per la mateixa via, els registres des de 
principis d’any 2009 fins al dia d’avui.  El Batle manifesta que no hi ha cap problema al respecte.          
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar el Sr. Batle aixecà la sessió essent les 20 hores i 45 minuts, 
de tot això n’estenc la present acta que com a Secretari CERTIFIC: 


